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(FOU alm.del-Spørgsmål 121)

10. februar 2010

Besvarelse af FOU spørgsmål 121 stillet efter ønske fra folketingsmedlem Jens Christian Lund, S.

Spørgsmål nr. 121:

Hvad er ministerens vurdering af situationen nu, hvor det står klart, at INVERSIA ikke har
autorisation til transport af passagerer i IL 76, og hvordan vurderer ministeren forsvarets 
muligheder for at "sælge" konceptet til andre nationer, når muligheden for COMBI-flyvninger 
ikke er til stede?

Svar:

Til brug for besvarelsen har jeg anmodet Forsvarskommandoen om en udtalelse.

Forsvarskommandoen har oplyst følgende:

”Forsvaret har via udbuddet chartret såvel fragtfly som passagerfly, hvorfor transporten af gods 
og passagerer grundlæggende har været adskilt fra start. Spørgsmålet om autorisation vurderes 
ikke at have nogen nævneværdig indflydelse på muligheden for at sælge overskydende 
kapacitet til andre nationer.”

Jeg kan henholde mig til Forsvarskommandoens udtalelse.
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